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Protokół Nr VII/24 

 

Sesji Rady Miejskiej w Świeciu odbytej  

w dniu 29 października 2024 r. od godz. 1200 do 1500 

 

Otwierając obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Świeciu Przewodniczący Rady p. Jerzy 

Wójcik stwierdził, że na ogólną liczbę 21 radnych obecnych jest 20 radnych, czyli quorum i Rada 

może kontynuować obrady oraz podejmować prawomocne uchwały. Ponadto Przewodniczący 

odczytał klauzulę informacyjną dotyczącą ochrony i przetwarzania danych osobowych. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Udział w sesji wzięli:  

- Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski, 

- I Z-ca Burmistrza p. Sławomir Siemaszko, 

- II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak, 

- Skarbnik p. Marzenna Rzymek, 

- Sekretarz p. Jakub Kochowicz, 

- Kierownik Wydz. ROŚiGK p. Magdalena Arczyńska-Górna, 

- Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki, 

- Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski, 

- Radca Prawny p. Przemysław Gornowicz,  

- Radca Prawny p. Łukasz Kaźmierczak, 

- Kierownik OOiW p. Iwona Haber,  

- Kierownik CSiR p. Anna Herman,  

- Komendant SM p. Łukasz Chareński, 

- Dyrektor CK p. Monika Tom, 

- Dyrektor M-G Przychodni p. Beata Sternal-Wolańczyk, 

- Kierownik OIiR p. Ewelina Janiszewska, 

- Kierownik RM p. Anna Jasionek, 

- Prezes Vistula Park p. Tomasz Keller, 

- przedstawiciele lokalnych mediów. 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Burmistrza o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Świecie za rok szkolny 

2023/2024.  

6. Wolne wnioski, wnioski komisji i sprawy bieżące. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z otwartych stref aktywności (siłowni 

zewnętrznych), 

b) Regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z placów zabaw, 

c) nadania nazwy ulicom położonym na terenie Gruczna, 

d) nadania nazwy rondu położonemu w Świeciu, 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy rzece 

Wdzie w rejonie ulic Krótkiej, Wojska Polskiego i Fabrycznej w Świeciu, 

f) poparcia inicjatywy partnerstwa jednostek samorządu terytorialnego w ramach Europejskiego 

Korpusu Radnych oraz wyboru przedstawiciela. 

8. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza  

o poszerzenie porządku o projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii św. Andrzeja Boboli 

w Świeciu na realizację zadania pn. „Prace restauratorskie i roboty budowlane przy elewacji plebanii 

Zespołu kościoła parafialnego pw. św. Andrzeja Boboli w Świeciu oraz remont rampy podjazdowej” 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków i proponuje, by został omówiony, jako  

pkt 7 a), pozostałe punkty będą miały kolejną numeracją zaczynając od pkt 7 b). 

 

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie poszerzyła porządek obrad. 

 

Ad. 2 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik przedstawił informację Przewodniczącego o działaniach Rady 

w okresie międzysesyjnym.  
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Ad. 4 

Radny p. Leszek Piotrowski - zapytał o zarządzenie z dnia 1 października dot. składu komisji 

oceniającej wnioski złożone w konkursie ofert nr 14: w jakiej wysokości przyznano środki i dla 

jakich klubów piłkarskich? 

 

Radny p. Fabian Gaweł – zapytał o powołanie komisji konkursowej do przeprowadzenia naboru na 

dwa wolne stanowiska urzędnicze: jakie to są stanowiska? Ponadto, dlaczego Burmistrz nie wyraził 

zgody na dzierżawę w pkt 8? 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – zapytał: o termin zakończenia inwestycji połączenia ulicy 

Modrakowej z ulicą Bzową, o podpisanie umowy rozbudowy żłobka Miejskiego nr 2 w Świeciu  

i przebudowę ulicy Malinowej oraz Wiśniowej. 

 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski – odpowiedział, że nie wyrażenie zgody na 

dzierżawę dotyczyło terenu przy cmentarzu. Przedsiębiorca, który chciał tam handlować wiązankami 

kwiatów i zniczami nie miał zgłoszonej tego typu działalności gospodarczej. Uzupełnił braki 

i w kolejnym zarządzeniu taką zgodę na dzierżawę dostał.  

 

II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak – wyjaśniła, iż nabór dotyczył wolnego stanowiska 

urzędniczego do Wydziału Gospodarki Odpadami oraz do Wydziału Inwestycyjnego. 

 

Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki – odpowiedział, że czas realizacji w przypadku żłobka to 

16 miesięcy od dnia podpisania umowy, czyli marzec, ale wykonawca przedstawił harmonogram 

wstępny, który zakładał zakończenie prac do końca przyszłego roku. Jeżeli chodzi o Malinową  

oraz Wiśniową to jest 5 miesięcy od dnia podpisania umowy, czyli to wypada w marcu i 4 miesiące 

na ulicę Bukową. 

 

Ad. 5 

Kierownik OOiW p. Iwona Haber przedstawiła informację Burmistrza o stanie realizacji zadań 

oświatowych w gminie Świecie za rok szkolny 2023/2024. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – stwierdził, iż brakuje informacji na temat zasobu mieszkaniowego 

Ośrodka. Kiedyś te mieszkania były przeznaczone dla gospodarza szkoły, który miał ją całodobowo 

w opiece w przypadku jakichś awarii. Jak jest dzisiaj? 
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Radny p. Sebastian Glaziński – zapytał o rozbudowę fotowoltaiki na budynkach szkół, które 

mogłyby zapewnić energię potrzebną zarówno do ogrzania, jak i ochłodzenia budynków. Możliwe, 

że pojawią się środki zewnętrzne, z których moglibyśmy skorzystać na dofinansowanie tego rodzaju 

inwestycji. 

 

Kierownik OOiW p. Iwona Haber – wyjaśniła, ze OOiW posiada takie mieszkania, ale szczegóły 

może przekazać na piśmie, żeby nie wprowadzić w tej chwili w błąd. W kwestii fotowoltaiki: jest 

cały czas rozbudowywana w ramach pojawiających się środków zewnętrznych. 

  

Ad. 6 

Radny p. Leszek Piotrowski – zapytał, czy w ramach tych 4 mln zł są teraz dodatkowo rozbierane 

schody, a potem będą robione na nowo, czy było to ujęte wcześniej? 

 

Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki – odpowiedział, że było to wcześniej ujęte i za część 

prac nie było wcześniej zapłacone. 

 

Radna p. Grażyna Styczeń – w imieniu mieszkańców zapytała o zakaz połowu ryb na Dużym 

Blankuszu. Temat jest warty przemyślenia, ponieważ do tej pory wędkarze mieli taką możliwość, ale 

nie zawsze odbywało się to w sposób właściwy, niezbyt estetyczny i mogło powodować uszkodzenia 

tamtejszej roślinności. Zdarzyło się również, że w żyłkę zaplatał się młody łabędź. 

 

Radny p. Fabian Gaweł – zapytał odnośnie odpowiedzi na interpelację, którą otrzymał w 

październiku: 

- czy został przeprowadzony przegląd budynku socjalnego w Wiągu,  

- kto nadzoruje odbieranie budynków socjalnych, ponieważ w audycie stwierdzono, że w skutek 

wadliwych połączeń opierzenia wystąpiły zacieki,  

- w którym dniu zostały usunięte luźne elementy elewacji w bloku 14d, gdyż mieszkańcy przekazali, 

iż zostały usunięte w czerwcu i to nie było w bloku 14 d, 

- czy podnośnik koszowy zostaje wynajmowany od podmiotów zewnętrznych i jakie to są podmioty? 

 

Radny p. Ariel Stawski – zadał pytanie od mieszkańców dot. nowego placu zabaw tego przy Szkole 

Podstawowej nr 8, bo oprócz tego, że nie mogą się tego placu zabaw nachwalić, to zwracają uwagę 

na atrakcję wodną, z której woda płynie cały czas. Czy nie ma jakiejś czasowej regulacji, albo czy 

uda się to jakoś zmodyfikować?  
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Radny p. Przemysław Linder – zapytał, kto jest odpowiedzialny za oznakowanie hydrantów na 

Vistuli I, ponieważ nie ma tam żadnych oznaczeń? 

 

II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak – wyjaśniła, że za hydranty odpowiada Zakład Wodociągów  

i Kanalizacji, a ten temat na pewno zostanie zgłoszony. Jeżeli chodzi o połów ryb będzie w tej 

sprawie zarządzenie Burmistrza i rzeczywiście analizujemy wszelkie wątki oraz zagrożenia, które 

mogą z tego wynikać. Gdybyśmy dopuścili do połowu to zostaną wskazane stanowiska połowu oraz 

ustalone odpowiednie zasady i kontrole.  

 

Kierownik Wydz. ROŚiGK p. Magdalena Arczyńska-Górna – odpowiedziała, że urządzenia wodne 

na placu zabaw zostaną sprawdzone ponownie, gdyż były kontrolowane przed otwarciem i powinny 

działać czasowo. Poza tym niedługo woda zostanie całkowicie zamknięta na okres zimowy. 

 

Kierownik CSiR p. Anna Herman – wyjaśniła, że konkurs został ogłoszony na podstawie próśb  

i wniosków, jakie zostały skierowane do pana Burmistrza przez trzy kluby piłkarskie: Klub 

Sportowy Wilk, Klub Sportowy LZS Wisła Gruczno oraz Strażak Przechowo. Wnioski można było 

składać do 23 października. Teraz została powołana Komisja Konkursowa, która oceni złożone 

wnioski i na tej podstawie Burmistrz wyda zarządzenie, komu oraz w jakiej wysokości zostaną 

przyznane środki.  

 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski - odpowiadając p. Gawłowi: we wtorek na dzień interesanta 

przyszli do mnie mieszkańcy tego bloku socjalnego i pokazali dokumentację fotograficzną. Po 

rozmowie z panem Prezesem oświetlenie zostało wymienione, ale komu to zleca pan Bednarski to by 

trzeba było jego zapytać, ale prawdopodobnie jest to podnośnik z ZUK. Za odbiór odpowiadają 

inspektorzy z ramienia Urzędu, ale w tej chwili Burmistrz nie ma takiej wiedzy, kto odpowiadał za 

ten blok, bo to było około 6, albo 7 lat temu. Przypuszczalnie był to pan Sadowski. Planując budżet 

na przyszły rok, w uzgodnieniu z panem Prezesem, Burmistrz podjął decyzję, żeby zabezpieczyć 

środki na bloku 14d i wykonać prace, które miałyby zatrzymać jego degradację.   

 

II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak – sprostowała swoją wcześniejszą wypowiedź: nabór na 

wolne stanowiska dotyczył dwóch stanowisk w Straży Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – ogłosił 15 min. przerwy. 

 

 

 

 



 6 

Ad. 7a 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji Parafii św. Andrzeja Boboli w Świeciu na realizację zadania pn. „Prace 

restauratorskie i roboty budowlane przy elewacji plebanii Zespołu kościoła parafialnego pw. św. 

Andrzeja Boboli w Świeciu oraz remont rampy podjazdowej” w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 82/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7b 

Kierownik Wydz. ROŚiGK p. Magdalena Arczyńska-Górna przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

Regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z otwartych stref aktywności (siłowni 

zewnętrznych). 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – będą głosowali indywidualnie, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Sportu, Turystyki i Rekreacji – wydała opinię pozytywną, 

 Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 83/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7c 

Kierownik Wydz. ROŚiGK p. Magdalena Arczyńska-Górna przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

Regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z placów zabaw. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – będą głosowali indywidualnie, 
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 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Sportu, Turystyki i Rekreacji – wydała opinię pozytywną, 

 Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich – wydała opinię pozytywną. 

 

Radny p. Fabian Gaweł – zaproponował zmianę w rozdziale II pkt 7, by zamykanie placów zabaw w 

okresie zimowym następowało tylko wtedy, gdy są niesprzyjające warunki atmosferyczne.  

 

Kierownik Wydz. ROŚiGK p. Magdalena Arczyńska-Górna – wyjaśniła, że zapis mówi dosłownie, 

iż dopuszcza się zamykanie placów zabaw, ale nie oznacza to, że musza być zamknięte. Zamykane 

będą tylko wtedy, gdy będzie taka potrzeba. P. Arczyńska-Górna dodała, że autopoprawką został 

dodany zapis dotyczący nie korzystania z uszkodzonych urządzeń. 

 

Radny p. Przemysław Linder – zapytał, czy adekwatnie nie można by było dodać takiego zapisu do 

siłowni zewnętrznych? Ta propozycja tak naprawdę podlega dyskusji, ponieważ w rozstrzygnięciu 

nadzorczym wojewoda odnosi się do zakazu korzystania z nieprawidłowych urządzeń, ponieważ 

organ nadzoru zauważa, że zasadniczo przedmiotem zobowiązanym do dbania o stan techniczny 

urządzeń i sprawdzenia stanu jest właściciel. W związku z tym wątpliwe jest wprowadzenie u nas 

tego zapisu.  

 

Radny p. Sebastian Glaziński – stwierdził, że jest to taki zapis, który zgodnie z przepisami prawa 

musi być, ale istotną sprawą jest umieszczenie dodatkowo piktogramów, które będą bardziej czytelne. 

Plac zabaw na Mariankach powiem być zamykany, gdyż wieczorami widać dużo młodzieży, która 

hałasuje uderzając w metalowe elementy. To są wysokie elementy, które niewłaściwie użytkowane 

mogą stwarzać zagrożenie. 

 

Radny p. Fabian Gaweł - zapytał o pkt 10 ppkt 3, w którym zakazuje się gry w piłkę. W 

uzasadnieniu jest zapisane, że place zabaw są powszechnie dostępnymi miejscami zabaw, rekreacji  

i wypoczynku szeroko wykorzystywanymi przez społeczność, więc kto to będzie weryfikował, do 

których gier zespołowych zakaz ma zastosowanie? 

 

Kierownik Wydz. ROŚiGK p. Magdalena Arczyńska-Górna – stwierdziła, że ten regulamin nie 

powinien powielać nadrzędnych przepisów ustawowych, dlatego też jest w takiej formie, ale 
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docelowo na placu zabaw, oprócz treści regulaminu, znajdzie się tablica informacyjna, na której będą 

umieszczone pozostałe informacje i piktogramy. Jeśli chodzi o tą grę w piłkę, to wiadomo, że nie 

będzie nikt weryfikował tego, czy dziecko tam wniosło piłkę, czy nie. Gmina posiada 49 placów 

zabaw i każdy z tych placów zabaw jest na swój sposób charakterystyczny i nie każdy uda się 

zamknąć. Nie każdy plac ma ogrodzenie, a po drugie, kto miałby to robić? Mamy nowy Orlik na ul. 

Żwirki i Wigury, a p. Burmistrz zadecydował, że będzie otwierany i zamykany przez Straż Miejską 

od 22:00 do 6:00. 

 

II Z-ca Burmistrza p. Marta Karolczak - dopowiedziała, że zasady korzystania z placów zabaw 

ogólnie się nie zmieniły. Po to jest ten regulamin, że niektóre instytucje dofinansowujące go 

wymagają. Wszystkie przepisy nadrzędne nadal mają zastosowanie. Na każdym placu zabaw już 

obecnie mamy regulaminy, które informują o tym co jest zawarte w przepisach ustawowych, ale 

będzie to bardziej ujednolicone. 

 

Radna p. Grażyna Styczeń – dodała, że problem jest właśnie z wyegzekwowaniem tych przepisów, a 

regulamin daje nam dorosłym pełne prawo zwrócić uwagę, tym którzy grają. Musimy wziąć na 

siebie trochę odpowiedzialności, a regulamin daje nam taką możliwość.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 84/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7d 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicom położonym na terenie Gruczna. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – będą głosowali indywidualnie, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – zwrócił uwagę na dwa błędy edytorskie: powinno być „14 dni od 

dnia ogłoszenia” oraz w uzasadnienie „zostały zaliczone”. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 85/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7e 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy rondu położonemu w Świeciu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – będą głosowali indywidualnie, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – stwierdził, że nazwa ronda jest odpowiednia, ponieważ dotyczy nie 

jednej osoby, ale bardzo dużej ilości osób, które przez to, że oddają krew ratują życie innym i to jest 

jak najbardziej szlachetne.  

 

Radny p. Marek Sikorski – podziękował w imieniu zarządu Polskiego Czerwonego Krzyża oddziału 

Rejonowego w Świeciu oraz jako czynny członek honorowych dawców krwi. Chciałbym, żeby ta 

nazwa ronda została nagłośniona, żeby to była naprawdę uroczystość. Obecnie mamy około setki 

zadeklarowanych członków.  

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik - dodał, że imprezy to chyba nie będzie, ale 14 grudnia w 

Dzień Krwiodawstwa moglibyśmy się spotkać tu w Urzędzie i otworzyć uroczyście rondo, jeśli 

będzie już przygotowana tablica.   

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 86/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7f 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego przy rzece Wdzie w 

rejonie ulic Krótkiej, Wojska Polskiego i Fabrycznej w Świeciu. 
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Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – będą głosowali indywidualnie, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną, 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 86/24 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 7g 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik przedstawił projekt uchwały w sprawie poparcia inicjatywy 

partnerstwa jednostek samorządu terytorialnego w ramach Europejskiego Korpusu Radnych oraz 

wyboru przedstawiciela. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały: 

 Nasze Świecie Razem – będą głosowali indywidualnie, 

 PiS – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej – wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – zgłosił kandydaturę p. Grażyny Styczeń, która wyraziła 

zgodę na przystąpienie do Korpusu. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 87/24 w przedmiotowej sprawie. 
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Ad. 8 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik zamknął obrady VII 

Sesji Rady Miejskiej.  

 

Protokolant: 

Magdalena Jażdżewska – Wydz. Organizacyjny U. M. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Jerzy Wójcik 


